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Prve zamude
Že nekajkrat smo poudarili, da potekajo pri- .

prave na zidavo objektov iz programa tretjega
samoprispevka veliko bolje in hitreje kot pa je
bilo to v prvih dveh samoprispevkih. Delo poteka
z veliko intenzivnostjo od lanskega septembra,
vendar brez težav ne gre. In koliko je pri posa-
meznih objektih v naši občini že narejenega?

Za W O Bonifacija, kjer bo dobilo mesto 200
malčkov, je zemljišče že pridobljeno, spremeniti
in potrditi pa je treba zazidalni načrt za celoten
rezervat za šolo in vrtec. Projektna dokumentaci-
ja je v pripravi in idejni projekt je že potrjen,
vendar je bil narejen približno dva meseca pre-
pozno. V izdelavi je tudi lokacijska dokumentaci-
ja. Kljub dvomesečni zakasnitvi še vedno obstoja
možnost, da bi začeli zidati septembra letos - tako
kot je bilo načrtovano.

O trnovskem vrtcu smo že toliko govorili in
pisali, da naj povemo samo to, da bomo 1. sep-
tembra »zasadili lopato«.

W O Brdo, kjer bo prostora za 80 malčkov, je
v zamudi kar za pet mesecev. Razlog za to je
prepozno potrjevanje programskih odnosov, iz-
delavi lokacijske dokumentacije in dolgotrajen
postopek pri izbiri projektantov. W O Viško po-
Ije - 120 mest - smo prvotno hoteli začeti graditi
šele v naslednjem srednjeročnem obdobju, ven-
dar bi ga zato, ker sta v njem načrtovani centralna
kuhinja in pralnica, začeli graditi prej. Zaradi
prvotne odločitve pa priprave na zidavo niso po-
tekale naprej. Zdaj se je pojavil problem financi-
ranja komunalne infrastrukture, ki je vezana na
gradnjo soseske Grba. Kljub temu je zemljišče že
skoraj v celoti pridobljeno, narejene so tudi pro-
gramske osnove, priprave pa bodo potekale na-
prej.

Vrtec na Igu - 80 mest - bo narejen do konca
tega leta, saj gre izdelava lokacijske dokumenta-

cije proti koncu, vsa ostala dokumentacija pa je
tudi že pripravljena.

Za vrtec na Lavrid, kjer bo prostora za 80
otrok, potekajo priprave hitreje kot je bilo načr-
tovano — priprave prehitevajo za okrog 4 mesece.
Zataknilo pa se bo pri pridobivanju zemljišča, saj
so dosedanji pogovori pokazali, da sporazuma ne
bo in bo treba zemljišče - rezervat za vrtec posega
v zaščiteno kmetijo — pridobiti drugače. Vrtec naj
bi začeli graditi leta 1985.

Priprave za gradnjo prizidkov k osnovnima šo-
lama Tmovo in Bičevje so prav rako v zamudi -
pri prvem objektu za en mesec in pri drugem za
dva - zaradi gradbene dokumentacije. Prizidek k
bičevsld šoli naj bi začeli graditi letošnjega avgu-
sta, prizidek k trnovski šoli pa mesec prej.

Pri novi šoti Kolezija za zdaj posebnih težav ni.
Graditi naj bi jo začeli novembra letos. Pri glasbe-
ni šoli se prav tako zatika in priprave na zidave
kasnijo za okrog tri mesece. Začetek zidave je
predviden za letošnji september.

Zdravstveno postajo Velike Lašče naj bi začeli
graditi julija letos. V pripravi sta lokacijska doku-
mentacija in investicijski program, priprave na
zidavo pa prav tako kasnijo. Prav obratno pa je
pri zdravstveni postaji Škofljka, kjer priprave na
gradnjo prehitevajo za približno tri mesece. Zače-
tek gradnje je po odloku predviden v letu 1985.
Začetek zidave mladinskega klimatskega zdravili-
šča Raldtna je premaknjen v prihodnje leto, ko
bo mogoče začeti graditi tudi vodovod. S pripra-
vami na gradnjo še niso začeli.

Tako je torej stanje. Čeprav se mesec ali dva ne
sliši veliko, so zamude tu - in to kljub vsem
trdnim sklepom in zagotovilom, da bo vse poteka-
lo pravočasno, pa tudi kljub pobudam, da bi kar
se le da skrajšali postopke pri pripravi dokumen-
tacije - seveda rfe na račun kakovosti objektov.


